
 

Schriftelijke vragen ex. Art. 31 over verRoompottissering vakantieparken Brabant 

 

Geacht College, 

In het recent uitgebrachte rapport over vakantieparken en campings in Brabant spreekt u 
tevredenheid uit over de huidige stand van zaken, maar ook een zorg over het gebrek aan 
verscheidenheid. Veel traditionele vakantieparken worden opgekocht door grote ondernemingen 
als Roompot, Topparken, etc. De gevolgen daarvan zijn vaak zeer ingrijpend voor de recreanten. 
Mensen die al jarenlang een vaste plek en/of eigen chalet of stacaravan op zo’n park hebben 
krijgen te horen dat hun jaarcontract niet zal worden vernieuwd. Het park bouwt nieuwe huisjes en 
verhuurt die per weekend/midweek. U zult begrijpen dat de kosten voor een vakantie dan 
substantieel hoger komen te liggen. De SP maakt zich ernstig zorgen over deze ontwikkeling. Wij 
zijn van mening dat iedereen in Nederland betaalbaar op vakantie moet kunnen, wat ons betreft 
vooral ook in eigen land. 

Vanaf 1 januari 2024 is vakantiepark Witven  bij Veldhoven overgenomen door Topparken 
Tweede vakantiepark in Noord-Brabant overgenomen door TopParken 
Het is het tweede park dat overgenomen is door Topparken in 2023 en ze spreken de wens uit nog 
meer plekken over te nemen. 

 

Vragen: 

1. Is uw College bekend met de overname van vakantiepark Witven? 
2. Kan het College een overzicht geven van hoeveel vakantieparken zijn overgenomen de 

afgelopen 5 jaar? Zijn deze parken vooral overgenomen door particulieren of juist door 
bedrijven als Roompot, Topparken, Eurocamp, Center Parcs, etc.? 

3. Mensen die eigenaar zijn van een chalet of stacaravan kunnen die natuurlijk verplaatsen 
naar een ander park (met substantiële kosten), maar zijn er straks nog wel parken over in 
Brabant waar ze nog een vaste seizoensplek kunnen vinden? 

4. Kan er een overzicht komen van vakantieparken waar mensen nog wel een eigen chalet of 
stacaravan kunnen plaatsen en een seizoensplek kunnen behouden? Dit soort plekken 
vormt namelijk ook een soort van gemeenschap. Zo ja, kunnen we dat overzicht 
publiceren? 

Vakantiepark Witven in Veldhoven, inmiddels Resort Eindhoven, ligt in de nabijheid van 
verschillende Natura 2000 en andere waardevolle natuurgebieden. 

5. Bent u er mee bekend dat de eerste actie van de nieuwe eigenaar het kappen van een 
grote hoeveelheid bomen is? 

6. Was daar vergunning voor? Zo nee, is er opgetreden? Zo ja, is dit een gewenste 
ontwikkeling in zo’n natuurrijke omgeving? 
 

 
Met vriendelijke groet,  
Irma Koopman 
SP 

https://www.topparken.nl/newsroom/read/1766/tweede-vakantiepark-in-noord-brabant-overgenomen-door-topparken

